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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 18. juni 2020, kl. 17.30-19.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, 

Lisbeth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Line 7. klasse 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Maria, eleverne,  

Uden afbud: 

ORDSTYRER:  

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Mikkel Brunse og Lisbeth Korsgaard 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

Vi starter mødet med en æggemad og 

ønsker hinanden en god sommer. 

Mikkel har nu været en del af Sønder-

søskolens bestyrelse de sidste 10 år, og 

han vil derfor bage kage til mødet som 

dessert  

  

173- 

Godkendelse af referat fra 25/05 

Referatet blev godkendt.  

Orienteringspunkter:   

174- 

Elevrådet. Fokus på Covid19- tiden set 

fra et elevperspektiv  

Jan gennemgik elevrådets skriftlige oplæg til besty-

relsen. 

Svært at være hjemme - videomøder har været ok. 

Lærerne har lagt opgaver i AULA. Fint og skønt at 

være tilbage på skolen og fint, at eleverne er opdelt 

i pauserne. 

Det faglige udbytte har på flere områder være gi-

vende – især for de elever, der lider af vægring på 

forskellige måder. 

 

 

175- 

Status Covid-19 – genåbningsfase 3 

Dimissionen bliver gennemført, men under tillem-

pede vilkår. 

Sidste skoledag bliver også gennemført på en an-

derledes måde. 

Pt. planlægger vi næste skoleår ind i en ukendt 

fremtid. Overordnet set planlægger vi med en nor-

mal skoledag. 

Proces for erfaringer og en egentlig evaluering 

påbegyndes efter ferien. 

En del elever har haft fordel af, at forældrene ikke 

går helt med ind i klasserummet. Mange har ople-

vet en roligere hverdag begrundet i mindre grup-

per og afgrænsede områder har tillige været med-

virkende. 

Det generelle sygefravær har også været lavt, hvil-

ket den bedre rengøring og hygiejne kan være år-
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sag til. 

Sårbare elever har haft det sværere end andre. 

Håndværkere har i stort omfang være på skolen, 

hvilket har begrænset bevægelsesmulighederne for 

flere klasser. Den faglige vifte har naturligvis væ-

ret begrænset. Med-udvalget arbejder på en evalu-

ering, der beskriver perioden. Skolebestyrelsen op-

lever, at periodens udfordringer og opgaver har 

været løftet i flok. 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

176 - 

Datoer for SB-møder og kontaktforældre. 

Hvilke temadrøftelser ønsker vi næste 

skoleår? 

Temaer for bestyrelsen i kommende skoleår:  

 Musik 

 Kulturelle afsæt/udeskole. 

Klasserne blev fordelt mellem de forældrevalgte. 

Lærerne vil kontakte de forældrevalgte. 

Datoer for bestyrelsesmøderne-  med undtagelse af 

den 27/08 - blev vedtaget. Den 20/08 erstatter 

27/08. 

 

X 

177- 

 Første udkast af: ”Sådan afholder vi 

forældremøder” 

 

Jan fremlagde 1. oplæg til praksis for afholdelse af 

forældremøder. Oplægget tages med på møde 

05/10. 

 

 

178 

Kommissorium tildelingsmodel skole og 

dagtilbud 

 

 

Jan gennemgik kommissoriet. Vi har stor forvent-

ning til, at vi som skole bliver tilgodeset i højere 

grad end pt. Vi har forventning til, at der til Dia-

logmødet 17/08 bliver en præcis gennemgang af de 

politiske indstillinger. 

 

 

X 

179-  

Talepapir/PowerPoint oplæg til brug ved 

forældremøder. 

 

Talepapiret blev vendt, og det er vigtigt at have 

fokus på den aktuelle årgang, der bliver præsente-

ret for talepapiret. Bred snak om talepapirets ind-

hold i forhold til praktiske informationer. Flere af 

elementerne vil udvikles qua punkt 177 – ”Foræl-

dremøder”.  

Forventningsafstemninger, sprogbrug mv. kunne 

indbygges og tages med til et kommende møde. 

 

X 

 180-  

Evt. 
   

Næste skolebestyrelsesmøde: 20-08 2020 kl. 17.30 – 19.30: 


